
Високи  представник  и
специјални представник ЕУ се
састао са њемачким министром
одбране

“Босна и Херцеговина је у протеклих 13 година постигла велики
напредак у обезбјеђивању сигурног и окружења за све своје
грађане. Овај успјех је у великој мјери резултат ангажмана
NATO-а  и  Европске  уније  у  земљи  и  њихове  сталне  помоћи
Оружаним  снагама  Босне  и  Херцеговине  и  другим  релевантним
властима у Босни и Херцеговини”, рекао је високи представник и
специјални  представник  ЕУ,Мирослав  Лајчак,њемачком  министру
одбране,Францу Јозефу Јунгу,данас у Сарајеву.

Лајчак је нагласио да свака одлука о будућности EUFOR-а треба
бити утемељена на цјелокупној процјени ситуације у земљи,те
укључивати и разматрања војне и политичке ситуације. “Европска
унија је уложила веома много да би осигурала стабилност у
БиХ,те морамо осигурати да не постоји било каква могућност да
било која страна поништи напредак постигнут до сада”.

Европска унија је у неколико навратапротеклих седмица поновила
своју опредијељеност према Босни и Херцеговини, док су земље
чланице ЕУ тренутно фокусиране на очигледан застој у реформама
у земљи. “Крајње је вријеме да лидери и чланови парламената у
БиХ убрзају реформе неопходне за евро-атлантске интеграције”,
рекао је Лајчак, изразивши жаљење због чињенице да недавна
упозорења институција ЕУ и главних градова земаља чланица ЕУ
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још увијек нису иницирала осјећај хитности међу званичницима у
БиХ који одлучују у вези са испуњавањем захтјева Европске
уније.


